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Bogata izmenjava izkušenj
V prvi polovici meseca maja so se na redni letni skupščini zbrali de-

legati kluba samoupravljavcev naše občine, da bi ocemli, kako so de-
lovali v letu 1983 in kakšnih nalog se morajo lotiti letos. Še pred tem
pa je predsednik naše občinske skupščine Niko Lukež seznanil vse
navzoče z aktualnimi družbenimi in gospodarskimi razmerami v repu-
bliki in še zlasti v občini.

Kot je ocenjeno v poročilu, je
klub v minulem letu uspešno de-
loval, vendar - kot je bilo kri-
tično rečeno - predvsem po za-
slugi članov izvršnega odbora,
medtem ko so bili drugi delegati
kluba premalo prizadevni. Pro-
gram za lansko leto ni bil v celoti
uresničen, tudi zato ne, ker je bil
preobširen, vendar so bile naj-
pomembnejše naloge izpeljane.
Predvsem je bila bogata izme-
njava izkušenj iz samoupravne
prakse in primerjanje empiričnih
izkušenj z novimi teoretičnimi
spoznanji, z namenom, da v sa-
moupravljanju dosežemo večjo
učinkovitost. Klub samouprav-
ljavcev je skupaj z občinskim
sindikatom organiziral sedem
tematskih razprav in prek njih
seznanjal delavce z novostmi v
pozitivni zakonodaji. Več po-
zornosti je namenil tudi uresni-
čevanjn funkcije samoupravne
delavske kontrole. Manj uspešen
pa je bil klub samoupravljavcev
pri uresničevanju in izpopolnje-
vanja, ki naj bi pripomoglo k
uresničevanju samoupravnih
odnosov na vseh ravneh druž-
bene reprodukcije.

V tem letu bo klub deloval

predvsem pri uresničevanju poli-
tike gospodarske sitabilizacije, še
vedno bo v ospredju izmenjava
izkušenj glede delovanja delavs-
kih svetov, komisij za delovna

razmerja in disciplinskih komi-
sij, inventivna dejavnost v ozdih.
samoupravno obveščanje, deli-
tev po delu in rezultatih dela, ka-
drovska in socialna pcilittka,
splošni Ijudski odporin družbena
samozaščita in delovanje delega-
cij.

V razpravi so delegati govorili
predvsem o težkem družbenogo-
spodarsfcem položaju delavcev
in o tem, da so organi upravlja-

nja vse bolj nemočni pri zago-
tavljanju učinkovitosti dela.
Menili so tudi, da je vse manj
področij, na katerih delavci res
lahko odločajo.

Na skupščini kluba samou-
pravljavcev so tudi razrešili ne-
katere dosedanje člane tega
kluba, ker so se izselili iz naše
občine, namesto njih pa so izvo-
lili nove in sicer: Jožeta Kebra iz
Žita, Majdo Miljan i? Delavske
univerze Boris Kidrič in Radeta
Finka iz Saturnusa.
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